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PROCES – VERBAL 

 

 

 

          Încheiat azi 28 11 2022 în şedinţa ordinară a Consiliului Local Băiculesţi, 

care a avut loc la sediul acestuia în urma  convocării scrise făcută cu 5 zile înainte, 

convocare care a cuprins şi ordinea de zi a şedinţei. 

          Şedinţa a avut următoarea ordine de zi: 

1. Adoptarea procesului-verbal  al sedintei ordinare din data de 31 10 2022; 

2. Alegerea preşedintelui de şedinţă; 

         3.  Proiect hotărâre aprobare execuţia bugetelor pe trim. III/2022 – primar; 

         4.  Proiect hotărâre modalitate executare pază – viceprimar; 

         5. Proiect hotărâre aprobare taxă salubrizare pentru anul 2023– primar; 

         6. Proiect hotărâre aprobare rectificare buget local – primar; 

         7. Diverse. 

         Secretarul general al comunei face prezenţa nominală a consilierilor locali şi 

constată că sunt prezenţi 14 din  cei 15 consilieri în funcţie, a lipsit domnul 

consilier Ninu Constantin. 

         Pentru şedinţa ordinară de astăzi şi următoarele două luni preşedinte de 

şedinţă a fost ales de toţi consilierii prezenţi, domnul consilier Prodan Gheorghe şi 

a fost adoptată hotărârea nr. 47.  

         Secretarul general al comunei supune aprobării consiliului local  procesul 

verbal al şedinţei ordinare din data de 31 10 2022, toţi consilierii prezenţi fiind de 

acord cu acestea şi  pe marginea lui nu  s-au purtat discuţii. 

           Preşedintele de şedinţa citeşte ordinea de zi a şedinţei şi o supune aprobării 

consiliului local, aceasta fiind aprobată de toţi consilierii prezenţi. 

         Trecut la  punctul trei al ordinei de zi: Proiect hotărâre aprobare execuţia 

bugetelor pe trim. III/2022 – primar, secretarul general al  comunei citeşte 

materialele întocmite şi  proiectul de hotărâre, face precizările necesare şi pe 

marginea lor nu se poartă discuţii. 

          Prin vot deschis, proiectul de hotărâre, a fost votat pentru de cei toţi cei 14 

consilieri prezenţi,  devenind hotărârea nr. 48.   

          Trecut la următorul punct al ordinei de zi: Proiect hotărâre modalitate 

executare pază – viceprimar, secretarul general al  comunei citeşte materialele 

întocmite şi  proiectul de hotărâre, face precizările necesare  şi pe marginea lor  nu  

se poartă discuţii.  
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          Prin vot deschis, proiectul de hotărâre a fost votat pentru de cei toţi cei 14 

consilieri prezenţi,  devenind hotărârea nr. 49.   

         Trecut la următorul punct al ordinei de zi: Proiect hotărâre aprobare taxă 

salubrizare pentru anul 2023– primar, secretarul general al  comunei citeşte 

materialele întocmite şi face precizările necesare şi pe marginea lor  se poartă 

discuţii privind modul de selectare a deşeurilor menajere, deoarece în funcţie de 

aceasta se va stabili următoarea taxă. 

         D-l consilier Floarea Ion propune să se realizeze pliante prin care să se 

informeze cetăţenii cu privire la selectarea deşeurilor menajere.  

          Prin vot deschis, proiectul de hotărâre a fost votat pentru de cei toţi cei 14 

consilieri prezenţi,  devenind hotărârea nr. 50.   

         Trecut la următorul punct al ordinei de zi: Proiect hotărâre aprobare 

rectificare buget local – primar, secretarul general al  comunei citeşte materialele 

întocmite şi face precizările necesare şi pe marginea lor    se poartă următoarele 

discuţii: 

        Contabilul primăriei prezintă anexa bugetului. 

        Primarul comunei aduce unel completări la anexa bugetului.  

          Prin vot deschis, proiectul de hotărâre a fost votat pentru de cei toţi cei 14 

consilieri prezenţi,  devenind hotărârea nr. 51.   

         Trecut la următorul punct al ordinei de zi: Diverse, unde se citesc adresele şi 

cererile adresate Consiliului Local Băiculeşti şi se poartă discuţii. 

         Se citeşte adresa nr. 14854//0721 11 2022 a  Inspectoratului Şcolar Judeţean 

Argeş  adresată Primăriei Comunei Băiculeşti – în atenţia consiliului local prin 

care se solicită înaintarea proiectului de hotărâre, însoţit de raportul motivat, 

referitor la reţeaua unităţilor de învăţământ preuniversitar care vor funcţiona în 

anul şcolar 2023 – 2024, în vederea emiterii avizului corform de către consiliul de 

administraţie al Inspectoratului Şcolar Judeţean Argeş.  

         Doamna Dodescu Ileana, director şcoală arată următoarele: 

         - prezintă efectivele şcolilor din comuna Băiculeşti pentru anul şcolar 2023-

2024; 

         -  propune şcoli gimnaziale şi şcoli primare ca structuri a Şcolii Gimnaziale 

Băiculeşti. 

         Secretarul general al comunei propune ca doamna director să vină cu 

propuneri din partea şcolii. 

         D-l consilier Voica Costel pune în discuţie situaţia financiară a şcolilor, 

modul de lucru, care să fie de calitate, actul educational să se desfăsoare la 

standard de calitate.   

         D-l consilier Costin Gheorghe propune următoarele: 

         - organizarea de şedinte cu părinţii care au preşcolari şi elevi, la şcolile unde 

acesteia învaţă; 

         - părinţii trebuie să fie informaţi în legătură cu Planul de şcolarizare, care se 

întocmeşte conform legilor în vigoare. 
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         Primarul comunei arată următoarele: 

         - face precizări în legătură cu baza materială existentă la şcoli, dar şi de 

numărul scăzut al elevilor; 

         - propune o întâlnire  cu directorul şcolii şi consilierii locali în data de  12 

12 2022 orele 15,30. 

        Citit  adresa nr. 13 din 08 11 2022 a Profesional Auto 2003 SRL Piteşti, str. 

Victoriei, nr. 17 prin care solicită efectuarea lucrărilor pentru întreţinerea 

suprafeţei de 13,10 ha pajiste, consesionată domnului Ilinca Sorinel, iar surplus 

de pământ neferitil trebuie să fie evacuat şi depozitat. 

         D-l primar prezintă pe domnul Săndulescu prestatorul de servicii şi pe 

doamna  Ilinca beneficiarul lucrărilor. 

        Secretarul general al comunei arată următoarele: 

        - conform legii se pot efectuat lucrările stabilite în amenajamentu pastoral; 

        - utilizatorii pajistilor au obligaţie de a lua toate măsurile pentru întreţinerea 

acestora cu menţinerea categiriei de folosintă şi să utilizeze suprafaţa 

concesionată în condiţiile stabilite prin contractul de concesiune; 

        - în legătură cu surplusul de teren consider că firma trebuie să depună altă 

cerere prin care să arate precis ce doreşte şi în funcţie de cele solicitate şi cu 

respectarea O.U.G. nr. 34/2013 privind organizarea , administrarea şi exploatarea 

pajiştilor vom stabili ce urmează de făcut; 

         - conform adresei nr. 1115/01 02 2021 a Direcţiei pentru agricultură 

judeţeană Argeş utilizatorii pajistilor au obligaţie de a lua toate măsurile pentru 

întreţinerea acestora cu menţinerea categiriei de folosintă şi să utilizeze suprafaţa 

concesionată în condiţiile stabilite prin contractul de concesiune. 

         D-l Săndulescu face precizări în legătură cu amenajarea unei gropi de 

împrumut, termini folosiţi, modalităţi de licitaţie şi avantajele groapei de 

împrumut. 

         D-l consilier Floarea Ion arată şi o serie de dejavantaje pentru comuna 

noastră.  

         Ne mai fiind probleme şedinţa s-a încheiat, următoarea şedinţă ordinară va 

avea loc pe data de 19 12 2022, orele 15,30 cu următoarea ordine de zi: 

1. Adoptarea procesului-verbal  al sedintei ordinare din data de 28 11 2022; 

2.  Proiect hotărâre Plan lucrări Legea 416/2001 – viceprimar; 

3.  Proiect hotărâre aprobare lucrări pentru activităti în folosul comunitătii– 

primar; 

4.  Proiect hotărâre aprobare rectificare buget local – primar; 

5.  Diverse. 

 

 

      PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,            SECRETAR GENERAL COMUNĂ, 
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            GHEORGHE PRODAN                                   ION SERGHIE   


